
De opendag van het Bijenhuis 
Ab Kuypers 

Ruimte s.v.p. Soms zou je wensen dat het Bijenhuis 
in Wageningen over meer ruimte beschikte. Zeker 
vandaag, 25 oktober, tijdens de Opendag. Vol met 
kramen en een doorlopende stroom bezoeken, 
ofwel het was er regelmatig file-lopen. De opendag 
tijdens de viering van het honderd jarig bestaan is 
een succes geworden. 

Het ongelijk van de schrijver 
Nu moet ik eerlijk bekennen, dat ik bij zulke manifes- 
taties een beetje dubbele gevoelens heb. Ten eerste 

356 voel ik mij niet echt op mijn gemak in zo'n dringende 
mensen menigte. Ten tweede, met hoeveel 'schwung' 
ook deze Opendag weer is georganiseerd, elke keer 
bekruipt mij bij zulke happenings het gevoel dat ik dit 
allemaal wel een beetje gezien heb. Het grote aantal - - 
geparkeerde auto's, nota bene op de Grintweg, de 
constante stroom komende en gaande imkers met 
familie en vrienden, bewijzen echter dat er nog altijd 
veel volk op afkomt. Ik hoorde achteraf dat er tussen 
de drie en vierduizend bezoekers zijn geweest. 

Bijkletsen 
Behalve kijken werd het vooral ook een dag van ont- 
moeting. Het was soms moeilijk je weg te vervolgen, 
verschillende opstoppinkjes ontstonden, daar waar 
'oude bekenden' wat bijkletsten. Zelf heb ik ongetwij- 
feld een grotere groep van zulke bekenden over het - - .  

hoofd gezien, dan even aangesproken. Sorry, dat was 
geen moedwil. 

Honingkeuring 
Keurig afgeschermd van het publiek werd er deze 
keer 'buitenshuis' gekeurd. Omdat ik voor Bijen wat 
foto's wilde maken mocht ik even binnenkomen. Daar 
trof ik keurmeesters die meer dan tevreden waren. Er 
was opvallend veel heidehoning ingezonden. Steek- 
proeven bij de vloeibare honing hebben geen afwijkin- 
gen laten zien. Kortom, de 55 inzenders hebben een 
goed product afgeleverd. Een groot aantal deelne- 
mers in alle categorieën en naar het zich op het 
moment van mijn aanwezigheid liet aanzien: honing 
van een gemiddeld goede kwaliteit. Door het grote 
aantal inzendingen liep de keuring enigszins uit. Toch 
kon 'redelijk' op tijd de uitslag bekend worden 
gemaakt. Winnaar van de Ridder van Rappard prijs 
werd Cees van Holland. 

Onderweg naar de koffie 
John van Driebergen was prominent aanwezig met zijn 
verzameling imkermaterialen. En hij niet alleen. Zijn 
'drama-Apimondia' is hier wellicht enigszins 
goedgemaakt. Ik sprak hem kort, onderweg naar een 
hoognodige kop koffie. Ook hier, achter de bar, een 
drukke bedoening voor alle horecamensen voor één 
dag. Marga, onze (o.a.) redactiesecretaris in deze 
hoedanigheid, is mij overigens niet helemaal 
onbekend. Langzaam maar zeker dienen zich ook de 
eerste congresgangers aan. Ik hoorde positieve 
berichten van hen. Bij de demo de CD-rom was het 
een drukte van belang, geen doorkomen aan. Ook in 
de winkel was er een drukte van belang. Voor de 
kassa althans een aanhoudende rij mensen. Er was 
amper een doorkomen aan. 

Het maken van kunstraat. Foto Ab Kuypen. 

Verdere activiteiten 
In de loop van de middag is het jubileumboek door 
de voorzitter van de VBBN, Dick Vunderink, uitgereikt 
aan de auteur, Wiep Top. Een exemplaar van de CD- 
rom werd overhandigd aan de twee krachten achter 
dit project, Henk van den Broek en Koert Pieters. 
Tijdens de Opendag zijn er inmiddels ruim honderd 
stuks van verkocht. 
Tot slot alle lof aan alle medewerkers aan deze dag. 
Onder hen het voltallige Bijenhuispersoneel, 
aangevuld met vrijwilligers, waren er 15 man en vrouw 
'in de running' en zorgden voor een vlekkeloos 
verloop. 
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